

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2023-2024/185

免費領取「香港徳明愛樂管樂團音樂會:天空狂想曲」門票

敬啟者:

本校獲友好機構送贈音樂會門票,有興趣的同學及家長請於3月18日(星期一)下午1時前填妥回條,以便學校作出安排。音樂會詳情如下:

日期:4月1日(星期一)

時間:下午7時30分(約兩小時)

地 點:荃灣大會堂演奏廳(香港荃灣大河道72號)

費 用:全免

備 註:1. 是次音樂會樂團分別與小號獨奏嘉賓及鋼琴家合作,演出天空之城、藍色

狂想曲、挪亞方舟及召喚英雄(奧運會 100 周年官方主題曲) 等名曲。

2. 領取門票必須以實名登記及提供聯絡電話;

3. 門票數量有限, 送完即止。

如有查詢,請致電 2461 1555 與李曉盈老師聯絡。

此致 貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二四年三月十四日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2023-2024/185

Free Collection of "Tak Ming Philharmonic Society Concert: Rhapsody in the Sky" Tickets

Dear Parents/Guardians,

Our school has received complimentary concert tickets from friendly organizations. Interested students and parents are invited to complete the reply slip before on or before 1:00 PM, 18 March (Monday) so that the school can make the relevant arrangements.

Details of the concert are as follows:

Date: 1 April (Monday)

Time: 7:30 PM (approximately two hours)

Venue: Auditorium, Tsuen Wan Town Hall (72 Tai Ho Road, Tsuen Wan, Hong Kong)

Cost: Free of charge

Remarks:

- 1. The concert will feature collaborations between the orchestra, guest soloists on the trumpet, and pianists, performing popular pieces such as "Castle in the Sky," "Rhapsody in Blue," "Noah's Ark," and "Summon the Heroes" (Official Theme Song of the 100th anniversary of the Olympic Games').
- 2. Ticket collection requires the provision of your genuine name and contact phone number.
- 3. Due to the limited amount of tickets, they are provided on a first-come, first-served basis, while stocks last.

Should you have any enquiries, please contact Ms Lee Hiu Ying via 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal